
De Engelse Springer

Engelse Springer Spaniel Club Nederland

www.editoo.nl

Tak van Poortvliethof 7, 5237 CK ‘s-Hertogenbosch

September 201939e jaargang nr.: 3



Phoebe, foto Jolanda Sijbrandij.

GOED VOOR HUID, 
VACHT EN VERTERING 

GEPERST

geëxtrudeerd

VLEESVOEDINGVLEESVOEDING

geëxtrudeerd

GEPERST

Nederlandse topkwaliteit. Unieke complete natuurlijke premium 
hondenvoeding. Met o.a. veel kwaliteit vlees, zalmolie en kruiden. 
Zeer smaakvol en gezond. Goed voor huid, vacht en vertering. 
Voor alle hondenrassen. Mail of bel voor een gratis proefpakket.

BIOFOOD premium hondenvoeding……natuurlijk het beste! 

NATUURLIJKE 
HONDENVOEDING

30 JARIG

JUBILEUM
o.a. gratis puppypakketten

Acties aangaande BIOFOOD’s 30-jarig jubileum zie Facebook       , 
Twitter       en de ACTIES pagina op onze website.
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E-mail bestemd voor de website graag sturen naar
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Ingezonden kopij:
Bestuur en redactie zijn niet verantwoordelijk voor de in-
houd van advertenties en ingezonden stukken, maar kun-
nen deze wel weigeren indien de inhoud strijdig is met de
doelstelling en de regels van de Engelse Springer Spaniël
Club Nederland. De redactie behoudt zich het recht  voor
om ingezonden stukken, in overleg met de inzender, in te
korten of, als meerdere stukken dezelfde strekking hebben,
niet te plaatsen. Overname van artikelen uit dit blad mag
alleen na toestemming van de redactie.

FOTO VOORKANT: Cosby; high five!
                                  (foto: Debby de Graaf)
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VOORWOORD
WAAR GAAT DIT OVER………?
 
De herfst, aanscherping coupeerverbod, het 40-jarig bestaan, wat er zoal verder speelt binnen
onze vereniging en de kynologie.
 
Meteorologisch is de herfst weer begonnen, de snikhete zomer is voorbij en we zijn in afwachting
van heerlijk en stoer herfstweer. Regen, wind, begin eendenjacht, SJP’s cq. MAP's lopen, opening

van het jachtseizoen het hoort er wat mij betreft allemaal bij om in die typische sfeer van een mooie herfst te komen. Bij
mij kriebelt het al om met de honden het veld in te gaan en bij u? De temperatuur en atmosferische omstandigheden
laten het soms nog af weten, gelet op de snikhete dagen die we tegenwoordig tot ver in september kunnen ervaren.
Oververhitting tijdens de eerste jachtdagen ligt mijns inziens voor onze Spaniëls op de loer, een gewaarschuwd voorja-
ger telt voor twee. Laat het u en uw hond niet overkomen.
 
De afgelopen weken heeft het coupeer verbod veel van mijn tijd en aandacht gevraagd.
De publicaties op de site van de Raad en Orweja zorgde bij veel leden voor consternatie en verwarring. Het leidde tot
terechte bezorgde vragen en opmerkingen over het wel of niet mee kunnen doen aan SJP’s en veldwedstrijden dit seizoen.
Op het moment van schrijven van dit voorwoord, gaat er een brief vanuit onze vereniging rond binnen rasgroep 7 & 8
(Staande honden, Retrievers en Spaniëls).
In deze brief vraag ik namens de ESSCN, de rasverenigingen ondersteuning voor het opstarten van een lobby vanuit
de Raad v Beheer richting politiek Den Haag. De eerste steunbetuigingen zijn reeds ontvangen. Ik hou u op de hoogte
van de verdere ontwikkelingen. Vooralsnog verandert er echter niets aan het tot op heden gevoerde beleid en kunt u
met een op basis van de huidige regels gecoupeerde hond, als vanouds deelnemen aan SJP’s dan wel veldwedstrijden.
 
Elders in deze uitgave vindt u een oproep om ideeën ten aanzien van mogelijk te ontplooien activiteiten aan het bestuur
voor te leggen. Het ontbreekt onze vereniging helaas aan een voltallige activiteitencommissie, en we hopen u op deze
manier te inspireren om in ons jubileum jaar met vele mooie en gezellige ideeën te komen.
 
Naast alle nieuwe activiteiten die we volgend jaar hopelijk met u kunnen opstarten (afhankelijk van waar u mee komt),
zijn we druk bezig met het instellen van een jubileum commissie ten behoeve van ons 40 jarig bestaan. Deze commissie
gaat volgend jaar de lead krijgen over de te organiseren jubileum activiteiten. We zijn opzoek naar leden die met elkaar
ons 40-jarig jubileum vorm en inhoud willen geven.
Van uw bestuursleden mag u verwachten dat zij de hen toegewezen bestuurstaken naar behoren vervullen, sturing geven
aan de vereniging, activiteiten initiëren en ondersteunen, de vereniging vertegenwoordigen etc. Dat doen we met veel
liefde voor ons ras en de club.
We kunnen als bestuursleden echter geen activiteiten organiseren, omdat we naast onze bestuurlijke activiteiten, simpel
weg daar de tijd niet voor hebben. De meeste van ons hebben naast het bestuurslidmaatschap, een drukke baan dan
wel privé beslommeringen die veel van hun aandacht en tijd vragen.
Met andere woorden komen er geen initiatieven bij jullie als leden vandaan, dan gebeurt er binnen onze vereniging niet
meer dan de zeer gewaardeerde initiatieven van een aantal jacht minnende leden, die zich elk jaar inspannen door
workingtesten te organiseren dan wel actief zijn binnen de SUN.
 
Jammer want een rasvereniging kan in het belang van het ras zoveel meer zijn/ betekenen dan de gezamenlijke liefde
voor Springer Spaniëls.
 
Het ontbreekt ons bijvoorbeeld aan een fokkerscommissie. Een commissie die met richtlijnen gaat komen om volgend
jaar, dan wel het jaar er op, de normenmatrix vorm te gaan geven en vullen, op basis van het fokreglement.
De normen matrix wordt de leidraad voor het in de toekomst door de Raad verstrekken van stambomen. Fok je niet
aantoonbaar volgens deze normen matrix dan krijg je geen stamboom meer op je pups maar een zgn. afstammingsbe-
wijs.
Niet zomaar even iets, want een stamboom wordt daarmee ook min of meer een bewijs van een goed en gezond gefok-
te hond. Er zijn nogal wat struikelblokken te nemen, de Raad investeert op dit moment ongelofelijke hoeveel heden geld
in dit project wat praktisch volkomen digitaal wordt opgezet.  Voor meer info over dit megaproject kunt u de nieuwsbrief
van de Raad raadplegen, zie Fairfok programma.
 
Over digitalisering gesproken, in onze vereniging trachten we digitaal waar kan toe te passen.  Niet altijd gaat dat geheel
zoals we ons hadden voorgesteld. Zo zou u de afgelopen maanden gemerkt kunnen hebben dat mails naar de vereniging
of de gezondheidscommissie niet werden beantwoord. 
Natalie Brons bemerkte dat als dierenarts van de gezondheidscommissie als eerste omdat het verdacht stil werd.  Onze
ICT-man Bart Krijgsman, is op onderzoek gegaan en ik wil en zal u niet vermoeien met details waar ik niets van snap….,
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WIE VINDT HET LEUK OM SAMEN MET ONS EEN FEEST
JE TE BOUWEN?
Zoals jullie waarschijnlijk al hebben gelezen, viert de ESSCN in 2020 haar 40-jarig bestaan. Reden voor een feest dus!
Maar een feest vier je niet alleen, een feest bouw je met elkaar, in dit geval met enthousiaste springervrienden.
 
Het moet een feest worden voor showspringers, voor jachtspringers, maar zeker ook voor onze beste maatjes, de huis-
springers, zodat we kunnen laten zien hoe veelzijdig ons prachtige ras is.
Te denken valt aan een Kampioenschapsclubmatch voor de showliefhebbers, aan een workingtest voor de jachtliefheb-
bers en aan allerlei activiteiten voor honden die gewoon lekker bezig willen zijn, zoals bijvoorbeeld Hoopers, detectie, 
trim--demonstraties etc.  Waarschijnlijk hebben jullie zelf ook nog tal van ideeën die je op zo'n evenement zou kunnen
organiseren.
 
Om dit allemaal voor elkaar te krijgen hebben we jullie hulp hard nodig.
We willen in september/oktober/november een bijeenkomst in Woudenberg organiseren met mensen die hierin het
voortouw willen nemen: mensen uit de show-wereld, uit de jachtwereld en iedereen die de ESSCN een warm hart toe-
draagt. Doel van deze eerste bijeenkomst is om met elkaar een geschikte datum in 2020 te plannen, ideeën te inventa-
riseren en een jubileumcommissie te benoemen die alle plannen verder gaat uitwerken.
 
Lijkt het je leuk om met ons mee te denken en wil je een actieve rol gaan spelen in het jubileumjaar? Stuur dan zo snel
mogelijk een e-mail naar info@esscn.nl. Vermeld in deze e-mail of je iets met de show, met de jacht of met iets algemeens
wilt helpen en geef zo mogelijk vast aan of je op een zaterdag een zondag of op een doordeweekse avond naar Wou-
denberg zou kunnen komen.
 
We hopen op heel veel positieve reacties van jullie!
Willemien de Rooy, namens het bestuur.

maar in digibeten taal: Er zat een hik- up op de lijn waardoor u mails/vragen niet meer door kwamen. Een en ander is
zo snel mogelijk verholpen, en we zijn weer volledig in charge van ons “digitale kantoor”. Heeft u dus vragen schroom
niet ze te stellen.
 
Tijdens de laatste bestuursvergadering hebben we afscheid genomen van Yvonne Tuin. Yvonne heeft vele jarenlang op
een heel prettige wijze de ledenadministratie gevoerd, waarvoor onze hartelijke dank. Een mooie wijnkaraf en glazen
met ons nieuwe logo worden haar overhandigd. De taken van Yvonne zijn onlangs overgenomen door Bernadette
Puylaert, die we veel succes wensen met deze verantwoordelijke taak. Bernadette stelt zich elders in dit blad aan u voor. 
 
Ik kan nog wel uren door schrijven over alle kynologische perikelen, veranderingen binnen de Raad, etc. maar moet
gaan afronden. Ik heb wel het voorrecht van het voorwoord, echter dat behoort beperkt te zijn, het is immers maar het
voorwoord.
 
Veel leesplezier met wat volgt in dit blad en vergeet u (jagers en niet jagers) niet te genieten van al het moois wat de
herfst ons gaat brengen.
 
De vele leden, die met hun hond (-en) het veld in gaan, wens ik een welgemeend waidmansheil, waarbij het belang van
het wild, de hond, uw en zijn veiligheid en gezelligheid voorop dienen te staan.
 
Met jagersgroet,
René Eckhardt, Voorzitter ESSCN
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VAN DE REDACTIE
Dit keer heb ik niet veel te vermel-
den. De kopij kwam pas op het al-
lerlaatst mondjesmaat binnen,
waardoor dit clubblad niet in augus-
tus, maar in september uit is geko-
men. Waarschijnlijk omdat veel
mensen nog met vakantie waren en
met  andere dingen bezig waren. 

 
Er zijn wel een aantal showverslagen binnen gekomen,
maar doordat ze moeilijk leesbaar zijn en me de tijd ontbrak
en er nog weinig plaats over was in het clubblad, zijn ze dit
keer niet gepubliceerd. ik hoop de uitslagen tzt. op de
website te publiceren. Het ontbreek me op het ogenblik aan
tijd daar voor.
 
Yvonne Tuin wil ik heel hartelijk danken voor al haar tijd en
werk die ze erin gestoken heeft om mij van de nodige info-
matie te voorzien over het adressenbestand. Nogmaals
dank voor de samenwerking. We zien elkaar vast nog wel
tijdens een gezellige wandeling met onze honden! 
 
Ik wens u veel leesplezier!
Sandra Leidner (redactie)

REDACTIEADRES
 
Het volgende clubblad zal begin sep-
tember 2019 verschijnen en de redac-
tie maakt de leden erop attent dat de
kopij vóór 18 november 2019 naar de
redactie gezonden moet worden.         

 
Het redactieadres:
S.T. Leidner, Nieuwe Laaklaan 9,  3881 MH  PUTTEN
Tel.nr.: 03554-17096 / GSM: 06 48720661 
E-mail: sandra.leidner@woutworks.nl

MAG IK ME EVEN
VOORSTELLEN!

Nieuws van de ledenadministratie.
 
Beste Springervrienden,
 
In het tweede nummer van ons Springer-

blad dit jaar, stond een mooie foto van Ginger, de Springer
van Yvonne Tuin, die zei alles van de Ledenadministratie
te weten, maar ze had wel de vraag of iemand anders het
stokje van haar wilde overnemen.
 
Nou Woody, van Bernadette Puylaert, heeft Ginger een
briefje geschreven dat hij de kennis wel van Ginger wilde
overnemen.
 
Met andere woorden, vanaf 10 augustus is de ledenadmi-
nistratie in andere handen overgegaan.
Natuurlijk heeft het bestuur Yvonne hartelijk bedankt voor
haar ruim 9 jaar lange vrijwillige inzet! Super gedaan, en
dan moet je weten dat ze van die jaren er ook een aantal
nog de inning van de contributie bij deed, nou dat alleen al
is een hele kluif.
 
Wie ik ben: Ik ben sinds juni van dit jaar AOW gerechtigd
en lekker aan het genieten van mijn pensioen en mijn
Springer Woody. Ik heb de laatste 18 jaar secretarieel werk
gedaan bij diverse opleidingsinstituten, heb de ESF admi-
nistratie gedaan bij een grote drukkerij en de laatste 9 jaar
bij enkele brancheverenigingen bij de Koninklijke Metaal-
unie. Ik doe mijn best om de administratie goed te beheren!

Woody van Bernabette Puylaert

 
Op zich zullen jullie weinig merken van de ledenadministra-
tie, tenzij er iets in jullie gegevens verandert. Ben je ver-
huisd, heb je een nieuw e-mailadres of nieuw telefoonnum-
mer? Laat het ons AUB weten, dan alleen kan een leden-
administratie up-to-date zijn.
Uit milieu- en kostenoverwegingen willen we meer en meer
overstappen op digitale communicatie in plaats van de
papieren versie via de post. Dus maak AUB zo veel moge-
lijk gebruik van het nieuwe e-mailadres: admesscnl@g-
mail.com
 
Ik hoop met jullie kennis te maken tijdens een van de ko-
mende jubileumactiviteiten en anders komen we elkaar vast
wel tegen op de Facebook pagina van de ESSCN.
 
Hartelijke groeten van Bernadette Puylaert en Woody
‘s-Hertogenbosch
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SPRINGERWANDELING 
Er zijn twee Springer wandelingen gepland: 
 

WANNEER? 
Zondag 22 september  
Aanvang: 10 uur 
 

WAAR?  

 

Restaurant de Roestelberg 
Roestelbergseweg 2  
5171 RL Kaatsheuvel 
 
De Roestelberg is het noordelijke gedeelte van de grote zandverstuiving aan de rand van het Nationaal Park De Loonse 
en Drunense Duinen. Dit is een favoriet startpunt voor wandelingen door de natuur. Er ligt hier een restaurant. 
 
We gaan 1,5 uur lekker wandelen met de honden.  
Er is ook mogelijkheid om te zwemmen en na afloop op het terras een drankje te drinken. 
 
 
WANNEER? 
Zondag 29 september 
Aanvang: 12 uur. 
 
WAAR? 

 
 

Grand café de Bosbaan  
Bosbaan 4 
1182 AG Amstelveen 
 
Grand Café de Bosbaan, gevestigd in het Amsterdamse Bos, is hét Grand Café waar je lekker kunt lunchen of dineren 
in een groene omgeving met prachtig uitzicht over de bosbaan. Met 160 plaatsen (binnen en buiten) bieden wij ook 
de mogelijkheid om (grote) groepen te ontvangen. Tevens is er een groot parkeerterrein waar je de eerste 3 uur gratis 
kunt parkeren. 
 
Een gezellige wandeling in het Amsterdamse Bos. Eerste 3 uur is gratis parkeren. Er is voor de hondjes voldoende 
zwem-, speel- en renplezier! En voor de baasjes genoeg mogelijkheden om wat te drinken. 
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VERSLAG SPRINGER WAN
DELING 8 JULI KIJKDUIN
De rit er naar toe verliep vlot. Als oud Hagenees was de
weg naar Kijkduin niet moeilijk. Alleen de afgesproken plek
was een Texaco station.
Even een belletje bleek dat dit een indicatie was, dit stond
al sinds jaren in het clubblad (?). Dat stond die Texaco ook!
Foutje!

Er is altijd wel iemand die de bal voor ons wel gooien!

Er was voor iedere hond een bal.

Waar was iedereen?
 
De honden waren al door het dolle. Ze roken de zee al.
Aangekomen bij de afgesproken plek, was het heel druk.
Alleen niet met Springers.
We waren met de drie koppels en in totaal vijf springers.
Het was daardoor niet minder gezellig. Het strand blijft altijd
trekken.

 
Al moet wel gezegd worden dat het weer niet echt mee-
werkte. De hele week was het prachtig weer, behalve op
die zondag.  Toen was het koud en regenachtig.

 
De honden hadden elkaar al snel gevonden zodat het
rennen en spelen kon beginnen. Voor elke hond was er een
bal.

Gelukkig stond er een knappe wind. Dus de bal met de wind
mee gooien was ook gelijk een zekerheid dat de honden
afstanden konden afleggen.

9September 2019



Voordeel dat het wat kouder was, de honden hoefden niet
over de strandliefhebbers heen te lopen. Geeft van die rare
poot afdrukken op die bruine buiken  .
Het wandelen op het strand was heerlijk. Dat bleek ook toen
we omkeken hoever we al waren. Dat was iets verder dan
we dachten. Goed teken, toch!
 
We liepen eerst tegen de wind in. Heerlijk de wind in je
gezicht. En daarna natuurlijk een steuntje in de rug.

 
Het was een kleine groep Springer liefhebbers, maar een
super gezellige wandeling. We hebben genoten.
Na de wandeling was er tijd voor koffie met wat lekker op
het terras.

Een zekerheid: Volgende keer zijn we er weer bij!
 
Bart en Ella Krijgsman met Viego en Scott.

Charlotte “Elayne of Ascolat v.d.
Jorishoeve"
Op 9 juli is ons Ronde Tafel nestje geboren. Papa is Geor-
ge “JWW, GB Sh. NL Ch. Trimere Total Mahem” en moeder
is onze Bindi “BPISS, CW, BJWNL Nysa Jezebel v.d. Jor-
ishoeve”. We hebben 1 reutje en 5 teefjes.
 
Een van deze teefjes, Charlotte “Elayne of Ascolat v.d.
Jorishoeve” blijft bij ons wonen. Haar roepnaam heeft een
speciale betekenis. In juni en juli hebben we helaas onze
oudjes moeten laten inslapen. Onze Lancelot en Chad. We
eren onze mannen in haar roepnaam. Op de foto is onze
Charlotte, 6 weken jong.
 
Paul en Annemie Koolen
ESS v.d. Jorishoeve

Speelkwartiertje.
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WAT EEN PECH!
Helaas hebben wij onlangs een slechte uitslag gekregen
van de ECVO-ogentest van onze Phoebe.
 
Eigenlijk vol goede moed reed ik met haar naar Wagenin-
gen, waar ik een afspraak had met dr. Stades. We hadden
haar heupen al laten testen en deze waren helemaal goed!
De ogen van vader en moeder waren ook getest en deze
waren ook prima, dus ik ging er eigenlijk van uit, dat dit
slechts een formaliteit was (zo onervaren ben ik dus).
 
Phoebe kreeg bij binnenkomst een oogdruppel, dat vond
ze toch wel een dingetje hoor! Verontwaardigd keek ze de
assistente aan, maar het koekje maakte het al snel goed!
 
Phoebe was braaf en blij in de wachtkamer. Ik was ook
relaxed, want wat kon er mis gaan? Gezellig geklets met
een mevrouw met een cairnterrier, die iets minder aardig
voor Phoebe was, maar ook dat liet Phoebe's humeur niet
verpesten. Er lagen knuffels om mee te spelen, dus dat
deed zij maar al te graag!
 
Na een klein half uurtje mochten we binnen komen. De
kamer werd donker gemaakt en de arts begon te kijken.
Phoebe vond het wel spannend en trok een beetje terug.
De arts was rustig en aardig, maar begon wat te mompelen.

Phoebe tussen de paarse bloemetjes.

Ik dacht dat het over Phoebe ging, dat ze niet helemaal stil
zat, dus begon haar al te verdedigen. Maar toen zei hij, dat
het hem niet beviel, wat hij zag.
 
Er ging even een lichtje uit bij mij. Nee!!! Het zal toch niet?
Maar hij was erg serieus! Hij liet het me zien en er zat een
witte streep/vlek op haar linker oog, dat hoort daar niet, zei
hij!
 
Meteen ging hij verder met zijn verhaal. Ik heb de helft nog
niet opgevangen. Daar gaat onze droom. Dat is het enige
wat ik nog kon denken. Hij stelde me gerust, dat ze er hoogst
waarschijnlijk geen last van heeft of gaat krijgen, maar dat
met zo’n hond fokken niet wenselijk is.
 
Ik was echt even helemaal van de kaart, heb Sicco meteen
gebeld en ben naar huis gereden. We keken er zo naar uit,
om in ieder geval één keer een eigen nestje te fokken. We
hadden al een hele poos op de wachtlijst gestaan voor ons
droomhondje. We zijn naar shows geweest en hebben
gelukkig enorm genoten van heel veel leuke, grappige en
schattige momenten met onze oh-zo-leuke Phoebe! Nu is
ze bijna 2 jaar oud en was onze droom zo dichtbij.
Helaas mag het niet zo zijn.
 
Maar… het is maar goed dat deze onderzoeken er zijn! Zo
blijft het ras zo gezond mogelijk, toch?
 
Ik had het nieuws op mijn Facebook gezet en was blij
verrast door de vele lieve reacties die ik heb gekregen!
 
Wij gaan nu gewoon door met het genieten van onze 2
toppers…Wat dat betreft gaat er niets veranderen!
 
Groetjes, Sicco en Jolanda

Phoebe heeft plezier!
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IN MEMORIAM 

 

LANCE 
       

01-02-2005 * 14-06-2019  
 

BVIS, BVISS, Multi J-Ch, Multi Ch., Multi V-Ch, Multi V-W Lancelot  

 

14 juni was een zwarte dag, helaas moesten we onze oudste springer, Lancelot (Lanci) laten inslapen. Lanci 
onze eerste grote springerliefde, door hem is onze roedel ontstaan, door hem zijn we begonnen met fokken.  
 
Wat een heerlijk karakter had hij, een clown tijdens agility, een op en top aaihond in verpleeghuizen. Wat 
genoot hij van alle aandacht, hij ging zelf van bewoner naar bewoner.  
 
Lanci die met veel plezier deed showen, zelfs tot op hoge leeftijd, hij vond het geweldig, aandacht in de ring 
en aandacht buiten de ring. Altijd in voor een knuffel. 
 
Hij verzorgde altijd vanaf dag 1 onze pupjes, altijd zorgzaam voor mens en dier.  
 
Nooit meer een dikke neus onder je arm … aai me, nooit meer die vragende blik om wat lekkers, nooit meer 
zijn enthousiaste gekwispel als er bezoek komt, nooit meer zijn grote lijf tegen je aan, nooit meer tranen 
weglikken, nooit meer … 
 
Dank je wel lieve Lanci voor dik 14 jaar liefde en trouw, we zullen je nooit vergeten, je leeft voort in al onze 
Springers.  
 
Paul en Annemie Koolen, ESS v.d. Jorishoeve 
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IN MEMORIAM 

 

 

 

 

 

 
 

  

 

 

 

CHAD 

15-02-2006 * 10-07-2019 

CIE, Multi J-Ch, Multi J-W, Multi Ch., Multi Winner Old Shatterhand 

10 juli was een in en in verdrietige dag, toch nog onverwachts moesten we onze Chad laten inslapen. Nog 

geen 7 weken van te voren was er longkanker geconstateerd. Chad heeft gewacht tot onze pupjes geboren 

werden. Ieder pupje wat bij ons geboren is, is begroet geworden door Chad.  

Chad vond agility helemaal geweldig, springen was zijn lust en zijn leven. Vies worden was zijn 

lievelingsbezigheid, wat vond hij het geweldig om in modderpoelen rond te draaien, kop onder water, heerlijk. 

We hebben zo ontelbare foto’s.  

Chad was een gevoelige jongen. Showen was maar noodzakelijk kwaad, hij hield meer van wandelen, rennen 

en vliegen. En springen, over sloten en boomstammen.  

Ook hij was een geweldige aaihond, schop tegen zijn hoofd? Geen probleem, hij voelde aan dat die bewoner 

dat niet meende en ging gauw weer terug. Een koekjesmonster was hij ook, vroeger zat hij Joepie aan te 

kijken dat die moest gaan schooien, die trapte daarin, toen Joepie was overleden nam hij die taak op zich, 

dat ging hem prima af.  

Chad was Annemie’s schaduw, altijd aan haar voeten, altijd in haar buurt.  

Zijn laatste weken hebben we nog veel dingen gedaan die hij geweldig vond, naar zee, naar bos, ijsje eten, 

zwemmen in het bos, heel veel geknuffeld.  

Chad laat ook een grote leegte achter, maar ook hij leeft voort in onze springers.  

Dag lieve Chad, dank je wel, voor je dik 13 jaar van onvoorwaardelijke vriendschap en trouw. We missen je. 

 

Paul en Annemie Koolen, ESS v.d. Jorishoeve 
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                                                      Bibi, Sense And Sensibility Tamaam, zes maanden oud. 
                                                              Eigenaar: Debby de Graaf. Foto door Julia Tu. 



WELKOM, BIBI!
Half mei hebben wij Bibi, (Sense And Sensibility Tamaam)),
aan ons team mogen toevoegen. Ze komt uit een mooie lijn
van Engels en Zweeds bloed en we zijn enorm blij met haar!
Ze is een heerlijk lief, enorm slim, ondeugend, en onderne-
mend hondje. Het liefste knuffelt ze de hele dag met je en
ze heeft altijd een van haar speeltjes in de buurt.

 
Tijdens haar eerste show weekend in de puppyklasse werd
ze Beste pup van het ras en in de erering Best Puppy In
Show - 3!! En dat alles met groot plezier en een wild
kwispelende staart. We kijken uit naar veel meer avonturen
met haar!
 
Debby de Graaf

WAT ZIJN WE TROTS OP
LYNDI!
Onze Lyndi, (Barecho Hallelujah Moment), weet ons altijd
weer trots te maken. Inmiddels zit haar jeugdcarrière er op,
en ze heeft het tot nu toe enorm goed gedaan! Ze heeft in
een paar shows de titels van Nederlands Jeugdkampioen,
Belgisch Jeugdkampioen en Antwerp Junior Winner aan
haar naam kunnen toevoegen.

Lyndi in Zweden

Lyndi en Cosby op vakantie.

 
Ook heeft ze al wat punten voor haar volwassen titels op
zak, en is ze ook bijna alle keren Junior Best Of Breed
geworden! Ze heeft zich gekwalificeerd voor Crufts 2020
en is momenteel op vakantie in Zweden met haar grote
vriend Cosby, en heeft op haar eerste show hier al een
reserve punt gewonnen.

Bibi (Sense And Sensibility Tamaam). Foto: Julia Tu

Bibi op het podium.
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In Zweden springt Lyndi op het vlot.
 
Inmiddels staat ze in de tussenklasse, en is ze al begonnen
met het verzamelen van punten voor haar internationale
showtitel!
Het allerbelangrijkste is dat ze een geweldig hondje is - een
grote knuffel met een enorm karakter!
 
Debby de Graaf

WELKOM, COSBY!
Eind mei is Cosby, (Barecho Choose Me Or Lose Me), bij
ons komen wonen. We zagen hem voor het eerst op de
World Dog Show in Amsterdam vorig jaar, waar hij Junior
World Winner werd. We waren meteen gecharmeerd van
hem. Toen samen met zijn fokker in Zweden, waar hij tot
mei woonde, het idee ontstond om hem naar Nederland te
halen, waren we uiteraard erg enthousiast!

Onze Engelse gentleman Flynn heeft zijn kampioenschaps
certificaat voor zijn internationale show titel gekregen! 
Debby de Graaf

Cosby; Zweeds kampioen

 
Cosby kwam, zag en overwon. Wat een fantastische hond!
Vol vertrouwen nam hij zijn plekje in ons team in. Hij is de
grootste knuffel (hij heeft het idee dat hij een schoothondje
is) en doet alles vol overgave.

Cosby geniet volop van zijn vakantie!
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Zijn eerste show bij ons werd hij meteen Best Of Breed en
vervolgend Best In Group - 4! Hij doet het tot nu toe erg
goed op de shows en op het moment van schrijven
(28-08-2019) is hij met ons mee op vakantie in zijn “thuis-
land” Zweden. Uiteraard hebben we een show gedaan en
hij behaalde zijn laatste punt waardoor hij nu Zweeds
kampioen is! Hij deed dit is stijl en werd tevens Best Of
Breed.
Nu mag hij heerlijk in een van de vele meren plonsen en
genieten van zijn vakantie!
 
Debby de Graaf

Cosby tijdens de show in Zweden.

ZWEMPLEZIER
Inmiddels wonen we een klein half jaar in Blitterswijck,
Noord Limburg. Wat een mooie omgeving! Volop natuur,
bossen en de Maas. Een klein paradijs voor de honden en
onszelf!

Phoeby blijft dicht bij Gijs!

 
Een half uurtje rijden bij ons vandaan, heb je ’t Poeleke in
Oeffelt. Dit is een zwemvijver, speciaal voor honden. We
zijn hier eens naar toe gegaan en het was een erg leuke
ervaring! Zoveel honden bij elkaar en het ging allemaal
goed! Zo was er een Duitse dog, maar ook een chihuahua 
en verder alles er tussenin!

 
Phoebe bleef dicht bij Gijs, want dat doet ze altijd, maar ze
kan met elke andere hond overweg. Zolang ze maar achter
haar aan willen rennen! Ook daar is een grote speelweide
voor aanwezig!

Hier krijg je nooit genoeg van!

Zwemparadijs!

Dolle pret voor de honden!

Wij hebben genoten en de honden al helemaal! We zeiden
al tegen elkaar dat dit wellicht een leuke locatie is om een
keer met de club af te spreken. Er is een terras, eenvoudi-
ge hapjes, wat te drinken en er kan zelfs een BBQ verzorgd
worden. De locatie is dan af te huren voor een dag(deel).
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Ook de honden vinden het een goed idee en spreken vast
met elkaar af.

 
Wij zullen er in ieder geval wat vaker naar toe gaan, dus
mocht er belangstelling zijn, kan ik altijd eens informeren
naar de mogelijkheden.
 
Groetjes, Sicco en Jolanda

 
Noot Redactie: Lijkt me een geweldig plan, Jolanda. We
zullen het op de agenda zetten!

Phoebe kijk met heimwee over het water uit!
Zal ze hier nog eens komen?

VEILIG IN HET DONKER DE STRAAT OP EN GOED ZICHTBAAR  

TIJDENS DRIJFJACHTEN 
 

 
 

Wilt u tijdens de donkere wintermaanden goed zichtbaar zijn wanneer u 's avonds laat uw Springer uitlaat? Of 

wilt u tijdens drijfjachten goed zichtbaar zijn? Bestel dan zo'n prachtig oranje hesje met signaal-strepen met het 

logo van de ESSCN. Kosten: € 20,- inclusief verzendkosten. 
 

Stuur een e-mail naar: info@esscn.nl of bel met de secretaris, Willemien de Rooy: 06-51465201 
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TANDHEELKUNDE
Een schoon en gezond gebit is van groot belang voor de
gezondheid van uw huisdier. Een slecht onderhouden gebit
kan tandplaque en tandsteen veroorzaken wat kan leiden
tot rottende elementen en zelfs nier- en hartafwijkingen.
Daarnaast zijn rottende elementen erg pijnlijk. Om derge-
lijke problemen tijdig op te sporen inspecteert de dierenarts
het gebit bij de jaarlijkse gezondheidscontrole. Echter
kunnen er later altijd nog problemen aan het licht komen
wanneer er verder gekeken kan worden, bijvoorbeeld bij
een gebitsreiniging of röntgenfoto’s van het gebit.
 
Om bovenstaande problemen te voorkomen kunt u het
beste elke dag de tanden van uw hond of kat poetsen.
Tandplaque hoopt op en heeft slechts uren nodig om te
veranderen in tandsteen. Mocht uw huisdier aanleg hebben
tot tandplaque dan kan een aangepast dieet ook uitkomst
bieden. Bepaalde brokken hebben een reinigende werking,
omdat de tanden er zo diep in weg zakken dat ze functie
doen als tandenborstel en een poetsbeweging langs het
element maken. Mocht u vragen hebben over het controle-
ren en verzorgen van het gebit van uw huisdier, onze me-
dewerkers geven u graag advies.
 
Gebitsreiniging
Zowel in onze vestiging in Harderwijk als in Ermelo voeren
wij gebitscontroles en gebitsreinigingen uit, maar omdat
onze dentale röntgenapparaat in Harderwijk staat, gaat
daar onze voorkeur naar uit. Een röntgenfoto is een snelle
en gemakkelijke manier om onderliggende gebitsproble-
men te ontdekken. Denk hierbij aan niet volledig ontwikkel-
de elementen die niet zijn ‘doorgekomen’, aangetast
kaakbot, resterende wortels van afgebroken elementen en
zo meer.
 
Waarom gebitscontrole
Het gebit van uw hond en kat wordt met regelmatig nage-
keken. Is het niet door uzelf, dan wel door uw dierenarts.
De eerste ergernis voor eigenaren is vaak dat de hond uit
zijn bek stinkt. Deze onaangename lucht is voor het dier
vaak geen enkel probleem, maar kan wel een begin van
klachten zijn. Ophopingen van tandplaque, dat minerali-
seert en hard wordt tot het tandsteen genoemd wordt, irri-
teert het tandvlees. In de smalle zone tussen plaque/steen
en tandvlees wonen kolonies vol bacteriën. Deze bacteriën
zorgen voor een lokale ontstekingsreactie in het tandvlees,
en maken afvalstoffen, zoals vluchtige gassen. Deze gas-
sen zijn op hun beurt mede oorzakelijk aan het feit dat
de adem niet meer naar bloemetjes ruikt. Daarnaast zorgt
de ontsteking in het tandvlees dat het zich terug gaat
trekken. De tand- of kieshals komt bloot te liggen, en
eventueel zelfs de wortel. Aangezien zowel de hals als de
wortel geen harde gladde laag glazuur bevatten, vallen
deze delen nog sneller ten prooi aan voedselrestanten en
opbouw van tandplaque. Dit is een negatieve spiraal
waarbij het eindstadium volgt: kaakbot oplossing en aan-
tasting, losse elementen die uit de mond vallen

Persisterende melktanden
Andere afwijkingen die we regelmatig zien bij onze trouwe

viervoeters zijn de zogeheten “persisterende” melktanden.
Dit zijn melktanden die nog aanwezig zijn terwijl de volwas-
sen elementen ook al volledig zijn ontwikkeld. Normaal
gesproken vallen de snijtanden er op tijd uit, zodat er vol-
doende ruimte is voor de volwassen tanden.
Het zijn meestal de hoektanden waar de jeugdige variant
er niet uit valt. Tekkels,
chihuahuas, yorkshire
terriers en andere klei-
ne rassen hebben hier
veel last van, maar in
principe kan het bij elk
ras voorkomen. Door dat de melktand in de weg zit, wordt
de volwassen tand van zijn normale plaats gedrukt en komt
hij vaak naar binnen te staan. Hierdoor kunnen zelfs be-
schadigingen ontstaan in het gehemelte. Ten tweede blij-
ven er vaak voedselresten en viezigheid hangen tussen de
nauw aansluitende melktand en definitieve tand, waardoor
er op jonge leeftijd al een tandvlees/kaak ontsteking op kan
treden. Goede controle is dus noodzakelijk bij het wisselen
van het gebit.
 
Spoedgeval
Een probleem waar we vaak mee geconfronteerd worden
is een afgebroken tand of kies. Voor de snijtanden vormt
dit zelden een probleem, maar voor de grote hoektanden
kan dit een serieuze zaak worden. Als het wortelkanaal
bloot ligt, met daarin de zenuw en het bloedvat, kan er snel
een infectie van het kanaal optreden en de bacteriën kun-
nen via de wortel het kaakbot bereiken. Naast verkleuring
van het element is botoplossing eigenlijk het grootste ge-
vaar. Bij kleinere elementen (snijtanden, kleine kiezen) is
trekken van de tand verreweg de meest eenvoudige in-
greep. De hoektanden bieden echter heel veel steun aan
de kaak. De wortels zijn dusdanig lang dat ze in de boven-
kaak bijna tot in de neusholte komen, en in de onderkaak
zijn ze 1.5 x zo lang als de zichtbare tand(kroon). Trekken
is dus niet gemakkelijk en niet zonder kans op complicaties.
Een mooiere techniek is in veel gevallen het doen van een
wortelkanaalbehandeling. Hiermee redden we de hoek-
tand, behouden we stevigheid in de onderkaak of hebben
we niet het risico van een verbinding naar de neus toe (in
het geval van een hoektand in de bovenkaak). Een tech-
nisch lastig klusje, zeker als je beseft dat de wortels 4 x zo
lang zijn als bij ons, mensen. Onder volledige narcose, met
behulp van röntgenfoto’s, en een fikse portie geduld is een
wortelkanaalbehandeling voor een afgebroken hoektand
een prima oplossing!

 
 
 
 
 
 
 
 
[Wortelkanaalbehandeling stap voor stap]
 
Bron: https://dierenkliniek-ermelo.nl
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   MEDISCHE RUBRIEK  
                                                                 

♦ Wat wordt er vergoed tijdens de wachttermijn?
♦ Worden er kosten in rekening gebracht voor het indienen
van een declaratie?
♦ Kan de basisdekking uitgebreid worden met aanvullende
dekkingen?
♦ Hoeveel ervaring heeft de verzekeringsmaatschappij?
♦ Wat zijn de uitsluitingen?
Vraag advies aan uw dierenarts inzake de te verwachten
gezondheidsproblemen! Het afsluiten van een huisdierver-
zekering is een serieuze zaak, neem daar rustig de tijd voor.
Kijk op de sites van de aanbieders en bel ze op wanneer u
een vraag heeft. Het is belangrijk dat u vooraf weet waar u
aan begint.
 
Premie afhankelijk van het type huisdier
Aanbieders van huisdierverzekeringen bepalen zelf de
hoogte van de premie. Dat is de zogenaamde ‘vrije markt-
werking’. Zij baseren zich daarbij op cijfers uit het verleden,
de verwachtingen voor de toekomst en hun kostenstructuur.
De Nederlandse Bank ziet erop toe dat er voldoende geld
beschikbaar is bij de huisdierverzekeraars om aan de
verplichtingen te voldoen.
Het is zeer gebruikelijk om de premie o.a. te baseren op:
Diersoort
Ras of gewicht
Geslacht
Leeftijd
In tegenstelling tot bijvoorbeeld een autoverzekering, is de
eigenaar niet van invloed op de premie. Alle verzekeraars
gaan er namelijk van uit dat de eigenaar goed voor zijn
huisdier zorgt.
 
Huisdierverzekering wel of niet afsluiten?
Of het verstandig is om voor uw huisdier een huisdierver-
zekering af te sluiten kan niet simpelweg met een algemeen
‘Ja’ of ‘Nee’ beantwoord worden. Dat is voor iedere eigenaar
een persoonlijke afweging. De vraag die elke eigenaar moet
stellen is “Als mijn hond of kat vandaag een ongeluk krijgt
of ziek wordt en de operatie gaat 700 à 800 euro kosten,
kan ik dat dan op dat moment betalen?”
 
Verantwoord huisdierbezit betekent immers ook dat u goed
voor uw huisdier zorgt na een ongeluk of bij een ziekte, juist
dan zijn ze volledig afhankelijk van u. Door het afsluiten van
een huisdier verzekering hoeft u zich geen zorgen te maken
over onverwachte medische kosten, dat is een prettige
zekerheid. Voor uw huisdier en voor u.
 
Let op de speciale aanbiedingen
Als u overweegt om voor uw huisdier een huisdierverzeke-
ring af te sluiten, kijk dan vooraf even of er nog speciale
aanbiedingen zijn. Zo heeft Reaal Dier & Zorg bijvoorbeeld
een € 10,- kortingsbon die bij uw dierenarts verkrijgbaar is.
De €10,- ontvangt u retour van Reaal Dier & Zorg na ont-
vangst van uw eerste premiebetaling. Speciaal voor pups
en kittens tot en met 6 maanden is er ‘Gezondheid Verze-
kerd’. Als u kiest voor de Reaal Dier & Zorg Verzekering en

HUISDIERVERZEKERING
U houdt van uw huisdier. U zorgt goed voor hem, hij krijgt
voldoende beweging, goede voeding en als hij een keer
ziek is gaat u naar de dierenarts.
 
Medisch is er tegenwoordig veel mogelijk. Behandelingen
die vroeger een uitzondering waren zijn – bij wijze van
spreken – nu routine. Een MRI, een CT-scan, een echo,
uitgebreide operaties, behandeling van tumorziekten, sui-
kerziekte of hartlijden…, uw dierenarts of specialist heeft er
de kennis en kunde voor. Maar deze behandelingen kosten
wel geld, soms zelfs veel geld. U moet daar financieel goed
op voorbereid zijn.
 
De laatste jaren laten we dieren onnodig inslapen omdat
de behandeling voor de eigenaar financieel niet haalbaar
is. Ook blijken veel eigenaren niet te weten dat je je huisdier
kunt verzekeren. Of ze zijn vergeten dat tijdig te doen. Zeker
jonge dieren overkomt nog wel eens iets! Sparen voor
medische zorg is een goede mogelijkheid. Bezwaar is
echter dat uw huisdier niet weet of u genoeg gespaard heeft
als het een ongeval krijgt of ziek wordt. Echt, het komt altijd
onverwachts. Sinds een aantal jaren is het mogelijk om ook
voor uw huisdier een ongevallen- en ziektekostenverzeke-
ring af te sluiten. Voor een vast bedrag per maand hoeft u
zich dan, dankzij de verzekering, geen zorgen meer te
maken over onverwachte medische kosten voor uw huis-
dier.
 
Wat is een huisdierverzekering?
Een huisdierverzekering is een zogenaamde risicoverze-
kering. Dat betekent dat de verzekering uitgaat van een
risico, ‘een onvoorzien en onzeker voorval’. Als vooraf al
zeker is dat een verzekeraar uit moet betalen, dan is dat
geen risico maar een zekerheid. Een voorbeeld hiervan zijn
de jaarlijkse entingen. Bij een aantal huisdierverzekeraars
kan dit aanvullend meeverzekerd worden. De premie is dan
gebaseerd op de gemiddelde prijs van een vaccinatie. Deze
kosten worden over 12 premiemaanden verdeeld. Feitelijk
is dit dan een financiering en geen verzekering tegen een
risico. Meestal bent u duurder uit met dan zonder ‘verzeke-
ring’ tegen deze zekere kosten.
 
“Ik ben zelf toch ook verzekerd, dus mijn hond Max ook. Ik
moet er niet aan denken dat ik hem niet de beste zorg kan
geven omdat ik de rekening van de dierenarts niet kan
betalen.”
 
Een huisdierverzekering vergoedt veel maar niet alles
Het is een goede zaak om vooraf goed door te lezen wat
er wel en niet vergoed wordt. Let in elk geval op de volgen-
de zaken:
 
Hoe zit het met de eigen bijdrage?
♦ Worden aandoeningen aan de heupen en ellebogen
vergoed, ongeacht het gewicht?
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u geeft uw pup of kitten het eerste jaar de juiste Royal Canin
voeding, dan ontvangt u na afloop van het 1e verzekerings-
jaar 25% retour van uw eerste jaarpremie. Een goede ge-
zondheid begint tenslotte bij een goede voeding! Op www.
gezondheidverzekerd.nl leest u er meer over.
 
Vergelijk eerst huisdierenverzekeringen voordat u er
één afsluit
Voordat u een huisdierenverzekering afsluit is het raad-
zaam om eerst een vergelijking te maken van huisdieren-
verzekeringen op basis van de beste dekking, prijs en
voorwaarden, gekoppeld aan uw huisdier. Onze partner
Vergelijkdirect.com vergelijkt op een onafhankelijke en
kwalitatieve manier huisdierenverzekeringen. Zij zijn in het
bezit van een AFM-vergunning zodat zij volgens strikte
richtlijnen verzekeringen mogen vergelijken. Vergelijkdi-
rect.com vergelijkt meer dan 15 huisdierenverzekeringen
op basis van leeftijd, geslacht, ras en postcode van uw
huisdier. In de vergelijking kunt u vervolgens inhoudelijk
vergelijken op basis van de dekkingen per verzekeraar. Op
deze manier krijgt u de meest passende verzekering voor
uw huisdier voor de laagst mogelijke premie.
 
Wilt u starten met het vergelijken van huisdierenverzeke-
ringen op premie, dekking en voorwaarden voor uw hond
of kat? Start met vergelijken!
 
Bron: Dierenkliniek Ermelo
 
 

HONDENWANDELING
"HART VOOR KANKER"

Op zondag 6 oktober organiseert het Nederlands Kanker-
Fonds voor Dieren (NKFD) in samenwerking met Kasteel
Amerongen de Hondenwandeling "Hart voor Kanker". De
hele dag staat in het teken van de strijd tegen kanker bij
dieren. De opbrengsten van deze dag gaan naar het NKFD
die het geld gebruikt voor onder meer onderzoek en voor-
lichting over kanker bij dieren. Meer informatie over het
NKFD is te vinden op www.nkfd.nl. 
 
Programma
U kunt op zondag 6 oktober deelnemen aan de Honden-
wandeling "Hart voor Kanker".

VOOR U GELEZEN

BEWUST VAN
HONDENGEDRAG

Auteur: Connie Berendsen
Taal: Nederlands
Prijs: euro 16,50 
Bindwijze: Paperback
Aantal pagina's: 144 pagina's                         
                     

Samenvatting
Connie Berendsen neemt je mee in de wereld van de hond.
Ze doet dit door vele persoonlijke ervaringen te delen. Je
leert het gedrag van honden te herkennen en te begrijpen.
Ze reikt je handvatten aan om je pup te begeleiden tot een
sociale en stabiele hond; een hondeneigenaar is de coach
van zijn hond!
Ze maakt met vele praktijkvoorbeelden duidelijk waarom
een hond zich gedraagt zoals hij doet. Ook leer je hoe
honden ‘denken en leren’. Veel probleemgedrag op latere
leeftijd is te verklaren en Connie wil je helpen dit te voorko-
men.
Je wordt je heel bewust van je eigen gedrag en het effect
hiervan op je hond. Connie levert je met haar boek alle
informatie om een prachtige relatie met je hond op te
bouwen om uiteindelijk vooral heel veel plezier met elkaar
te hebben.   

De route is ongeveer 5 km. U kunt tussen 11.00 en 14.00
uur starten met de wandeling vanaf het Burgplein. Vanaf
de parkeerplaats wordt u naar de start van de wandeling
geleid.  U wandelt via de uiterwaarden, het knusse bos en
de authentieke kasteeltuin van Kasteel Amerongen. Een
prachtige beleving voor hond en baas!
 
Het deelnamebedrag bedraagt voor de eerste hond uit elk
gezin €10,00. Voor elke extra hond vragen wij een deelna-
mebedrag van €5,00 per hond. Alle opbrengsten van de
hondenwandeling komen volledig ten goede aan kanker-
bestrijding bij gezelschapsdieren. 
Helaas zijn delen van de route niet geschikt voor rolstoel-
gebruikers. 
Wij willen alle deelnemers vragen om de honden tijdens de
wandeling. aan de riem te houden en alleen los te laten op
die plaatsen waar dit duidelijk is toegestaan.
 
Parkeren 
U kunt onderstaand adres invoeren in uw navigatiesysteem.
Dit is een openbaar parkeerterrein.
Burgwal 1
3958 ER Amerongen
 
Schrijf u nu in voor onze Hondenwandeling "Hart voor
Kanker" op zondag 6 oktober in Amerongen.
 
Wandel mee en steun onze strijd tegen kanker bij dieren!

BOEKENRUBRIEK
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aansluiting van de examenproeven op de hedendaagse
jachtpraktijk. Deze aanpassingen zijn na te lezen op https://
orweja.nl/aanpassingen-standaard-jachthonden-proef/ waar
ook filmpjes te zien zijn van de individuele proeven. Ik ben
benieuwd hoe Scout en ik deze aanpassingen tijdens de
proef zullen ervaren.
 
Bij aankomst in Haaften staan deelnemers gezellig en
ontspannen te praten, enthousiast om elkaar te ontmoeten
en de verwachtingen voor de dag delend. Een kwispelende
hond aan de voeten die met hele andere dingen bezig is
dan wat deze dag van hem of haar zal vragen. In totaal zijn
er vandaag 65 deelnemers waarvan 10 Spaniëls en 55
staande continentale honden.
 
Mijn proevenreeks begint met het markeerapport te land,
en hiermee kan ik gelijk een streep zetten door het B diplo-
ma. Het lijkt erop dat Scout goed heeft gemarkeerd maar
hij rent als een speer over de kraai heen en gaat vervolgens
zoeken. Hij lijkt aanwezige wildluchtjes interessanter te
vinden (ja, ik ken mijn hond) en heeft weinig ervaring met
de kraai (ja, ook eerlijk zijn naar mezelf). De onvoldoende
op de eerste proef maakt dat voor de rest van de dag de
spanning niet zo hoog meer is. Ik probeer een goed beeld
te krijgen van hoe Scout de proeven ondergaat en waar hij
het spannend vindt. De terugkoppeling van de keurmees-
ters geeft mij inzicht in de wijze waarop wordt beoordeeld.
We sluiten de dag af met een mooi C diploma. Trots ben ik
hoe Scout het blind apport (eend) over diep water terug-
brengt, want het water in Haaften is breed. Bij het verloren
apport te land (konijn) zie ik hetzelfde patroon als bij de
kraai. Dit belooft dus wat leuke uurtjes voor ons samen om
meer te oefenen.

VERSLAG VAN DE STAN
DAARD JACHTHONDEN
PROEF TE HAAFTEN
Op zaterdag 3 augustus nam ik met mijn hond Scout deel
aan de Standaard Jachthondenproef (SJP) in Haaften.
Voor het tweede jaar op rij wordt deze proef georganiseerd
door de Continentaal Staande Honden Vereniging in sa-
menwerking met de Jachtcommissie SUN. Hoewel een SJP
niet representatief is voor het echte spaniëlwerk geeft het
een goed kader om aan het appèl en apport te werken.
Meer hierover is te lezen in het verslag van Alexandra de
Haas over de SJP 2018 (clubblad september 2018 pag. 25
en 26, ook online te vinden op https://esscn.nl/clubblad/).
 
Om zes uur gaat de wekker en om half zeven zitten we in
de auto naar Haaften. Het belooft een leerzame dag te
worden. Inmiddels weet ik dat het helpt als je al een aantal
keren eerder een proef hebt gelopen. Het op orde hebben
van je spullen, het tussendoor wachten met de hond, de
mentale voorbereiding en het oplopen naar de proeven zijn
slechts een aantal van de vele elementen waarbij ervaring
helpt. Ik nam één keer eerder deel aan een SJP (Bleiswijk
2018) en het doel voor vandaag is om er een leerzame dag
van te maken en een beter beeld te krijgen van waar mijn
hondje staat. Ik heb mij aangemeld voor de C en B onder-
delen. Weliswaar hebben wij inmiddels twee seizoenen
getraind bij de KNJV groep Eemland, mijn hond heeft
weinig wild ervaring en tijdens de SJP zal de ruimte ontbre-
ken die er bij het trainen wel is.
 
Dit jaar zijn er bovendien een aantal aanpassingen door-
gevoerd in de proeven. Aanleiding hiervoor zijn onder an-
dere het meer verantwoord omgaan met wildgebruik en de

Foto: Scout bij proef E, het apport uit diep water.

Leontien met Yvonne Knappers

 
In de middag hebben we vanaf de dijk een prachtig zicht
op de dirigeerproef te land van het A onderdeel. Mooi om
te zien hoe verschillend rassen werken. Drie Spaniëls zijn
toegelaten tot dit onderdeel, maar het lijnen lopen op deze
afstand, is een ware beproeving voor onze liefst onder het
geweer jagende honden.
 
Van de 65 deelnemers halen er vandaag 46 een diploma,
waarvan 19 een C, 20 een B en 7 een A. Het was een
prachtige dag, goed georganiseerd, op mooi terrein en in
een zeer prettige sfeer. Moe en voldaan keren wij terug naar
huis, Scout trots op zijn eerste diploma en het baasje al
plannen makend voor de trainingen met kraai en konijn.
 
Leontien Bouchier
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                                 Doodmoe was Finn van een dagje werken , hij mocht heerlijk uitrusten bij Daphne.



SPANIEL WORKING TEST,
31 AUGUSTUS 2019 TE
LOCHEM
Hierbij doe ik graag verslag van de Spaniël workingtest van
31 Augustus georganiseerd door Spaniël Groep Oost. Wat
hadden we een geweldige dag op het terrein van De Wal-
takke te Lochem. Het was ook een zeer speciale dag want
dit was de 25e wedstrijd georganiseerd door Spaniël Groep
Oost en dat was te merken want de organisatie was uitste-
kend. Als nieuwkomer in het spaniëlwereldje was het voor
mij de eerste keer dat ik aan een dergelijke wedstrijd mee
deed dus mijn Engelse working Cocker Finn (Sjors v.d.
Waterlandspolder) en ik keken onze ogen uit.

 
Het was een hele warme dag waarbij de temperatuur de 30
graden aantikte. Het was dus heel fijn dat we tijdig (stipt
8.45 u) konden beginnen met de 5 onderdelen te weten
appel, voorjagen in lichte en in zware dekking, verloren
apport en waterwerk.
 
Het terrein leende zich uitstekend voor de verschillende
onderdelen en speciaal moet vermeld worden dat de orga-
nisatie er zorg voor had gedragen dat het meertje voor het
waterwerk goed gevuld was met speciaal daartoe extra
opgepompt water. Extra lekker want daar kon dan ook naar
hartelust in worden gezwommen door de honden in de
perioden tussen de proeven door. De dag werd gekenmerkt
door een gezellige en relaxte sfeer. We waren daar voor
ons plezier, de hondjes konden lekker werken en de
voorjagers deden veel nieuwe kennis op. Dat geldt in elk
geval zeker voor ondergetekende. De, overigens uitsteken-
de,  keurmeesters waren gelukkig zeer bereid om aan ons
als voorjagers advies te geven hoe de prestaties in de
toekomst verder verbeterd konden worden, heel erg nuttig!

Ook de Clumber deed mee en hij kon heel goed een poot
geven!

Waterwerk met verleidingseenden.

De keurmeester Jan Luyendijk deed het verslag van het on
derdeel, zware dekking.
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In totaal deden er 20 Spaniëls mee. De hoofdmoot bestond
uit Engelse Springers en Cockers maar er waren ook 2
Clumber Spaniëls en een Sussex Spaniël, dus we hadden
een mooie diverse groep. Ik had voor aanvang geen idee
wat voor testen er gehouden zouden worden en helemaal
niet hoe mijn hondje zou presteren.  Ik was daar ook niet
heel erg mee bezig en we hebben lekker ontspannen maar
wel gefocust de diverse onderdelen afgelopen.

 Paul Hugenholz met Cocker Sjors v.d. Waterlandspolder
kreeg de 1e  prijs.

Winnaar Engelse Springer Spaniël:
Sywell Weaver van Sasja Verstraaten

2 mannen, heel trots op hun resultaten!

 
De vele uurtjes training bij Janny van Stuyvenberg wierpen
gelukkig hun vruchten af. De diverse  verbeterpuntjes zitten
vooral bij de voorjager en alleen daarom al was het zeer de
moeite waard om deel te hebben genomen. Dat Finn als
beste Cocker van de dag tevoorschijn kwam, was helemaal
mooi meegenomen, overigens nipt gevolgd door zijn zusje
Isa (Lizzy). Winnaar bij de Springers en tevens overall
winnaar werd voorjager Sasja Verstraaten met Sywell
Weaver, van harte!!
Al met al een prachtige, nuttige en vooral ook ontspannen
en gezellige dag. Dit smaakt naar meer !
 
Heel veel dank aan de Spaniël Groep Oost voor de orga-
nisatie, de keurmeersters en andere vrijwilligers voor hun
inzet om de dag tot een groot succes te maken. Vanaf deze
plek alvast mijn hartelijke felicitaties aan Spaniël Groep
Oost met hun 25-jarig jubileum op 28 oktober a.s.
 
Paul Hugenholtz
 

De mensen van de organisatie van de woringtest in Lo
chem.
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SPANIEL WORKING TEST,
LOCHEM
Hierbij wil ik alle helpers, keurmeesters en de organisatie
hartelijk bedanken. Dat jullie dit 25 jaar organiseren is een
dikke U waard!!! Vele voorjagers doen jullie er een groot
plezier mee en volgend jaar zijn we er zeker weer bij!
 
Spaniëlgroet,
Janny van Stuyvenberg

Zaterdag 31-08 mocht Hunter die 10 1/2 maand oud is
voor het eerst meedoen aan een Workingtest in Lochem.
Dat resulteerde in een prachtige 2e plaats met 102 1/2 punt
van de 120. 
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DE VIERDE WORKINGTEST
VOOR SPANIELS  IN HET
BRABANTSE ALPHEN.
Workingtest Alphen.
In 2016 werd in Alphen de eerste workingtest voor Spaniëls
georganiseerd. Dit initiatief is ontstaan bij, hoe kan het
anders, een pot bier. Het motief was: het zou wel eens
aardig kunnen zijn om buiten het seizoen van de veldwed-
strijden iets vergelijkbaars te organiseren. Iets vergelijk-
baars wil zeggen een wedstrijd voor Spaniëls waarbij door
de honden gejaagd moet worden, ze moeten steady zijn op
fluit of schot zodra er op de een of andere manier wild
vertrekt en vervolgens laten zien dat ze kunnen apporteren.
 
Nol Bots en Henk van den Ouweland hebben dit verder
uitgewerkt tot vijf proeven in een terrein waar Henk goed
bekend is. De proeven worden beschreven en getest met
een of twee honden om na te gaan of het ook werkelijk zo
werkt als je hebt bedacht. Aan het binnenbrengen van het
wild wordt extra aandacht besteed omdat ze allebei vinden
dat er tijdens de veldwedstrijden soms zeer matig wordt
geapporteerd. Daarom zijn er per proef twee apporten.
 
Dan moet er een waarderingssysteem worden uitgevonden
om de workingtest een wedstrijdelement te geven. Dat is
maximaal 20 punten per proef waarvan 10 voor het jagen
en 5 voor elk apport.
De deelnemende voorjagers, in 2016 een aantal van 25,
zijn uitgenodigd om in te schrijven. Het secretariaat is in
handen van Brenda Bots, de dochter van Nol en eveneens
enthousiast liefhebber van het spaniëlwerk.
 
Het terrein in de omgeving van Alphen is zeer geschikt voor
een Spaniël om te laten zien dat hij weet waarvoor hij op
de wereld is gezet. De apporten zijn uitsluitend met wild en
met in totaal tien apporten per hond kun je zorgen voor een
mooie variatie.
 
Dat het initiatief voor een workingtest een succes is, blijkt
wel uit de toenemende belangstelling. Dit jaar is het maxi-
mum aantal deelnemers uitgebreid naar 35 en de belang-
stelling ligt hoger.

 
Workingtest Vessem.
In 2018 stond er op de ORWEJA site het Spaniël Working-
test reglement, de SWT. Ik had daar nog nooit van gehoord
en het was voor mij erg verrassend. Wat later las ik op de
site van de Jachtcommissie SUN dat zij minstens twee
SWT’s willen organiseren. Mijn eerste gedachte was
daarbij “heel mooi” maar hoe willen ze dat doen. Wat
proeven uitzetten is het probleem niet, maar hoe kom je
aan een geschikt terrein. Daarom heb ik contact opgeno-
men met de Jachtcommissie SUN en half januari is er
overleg geweest met Michiel Groenewegen en Peter Ter-
voort van de SUN. Nol Bots en Henk van den Ouweland
zijn daarbij aangeschoven omdat zij al ervaring hebben met
de organisatie van een workingtest. We zitten in ieder geval
met vijf mensen aan tafel die weten wat het werken met een
Spaniël inhoudt. Gezamenlijk hebben we ook meteen een
punt kunnen maken om in goeie spaniëltermen te blijven.
Op 13 april is de eerste officiële workingtest gehouden in
Vessem.

Een fazant uit de dichte dekking.
Foto: Arista fotografie

Mooi apport! Foto: Arista fotografie.
 
Overeenkomsten en verschillen.
Als we de workingtests in Vessem en Alphen vergelijken,
wat is hetzelfde en wat is anders.
Voor beiden geldt de essentie van jagen, steadiness op
fluit/schot en apport en weer doorjagen. Het doel van een
workingtest is immers het beoordelen van het werk van een
Spaniël. Het jagen onder het geweer en het wild uit de
dekking drijven. Als het wild uit de dekking komt, dient een
Spaniël steady te zijn en dat wil zeggen op de plaats blijven
en het wild niet achtervolgen. Als het wild is geschoten moet
het door de hond worden geapporteerd. Een Spaniël moet
laten zien dat hij kan schakelen van jagen naar apporteren
om vervolgens na het apport weer door te kunnen jagen.
Lijkt simpel, maar dat schakelen is niet altijd een zekerheid.
 
In Vessem gaat het om een officiële workingtest waarmee
wordt bedoeld dat deze wordt georganiseerd volgens een
ORWEJA reglement. Uitsluitend de spaniëlworkingtest
organiserende verenigingen (rasverenigingen) en de Ko-
ninklijke Nederlandse Jagersvereniging kunnen zo’n SWT
organiseren.
 
De workingtest in Alphen is volgens bovenstaande regel
niet officieel. Kent geen dergelijk reglement en de organi-
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satie wordt bepaald door Nol Bots en Henk van den Ouwe-
land. Dit geeft in de uitwerking wat verschillen waarvan ik
er hier twee wil noemen.
 
De officiële workingtest bestaat uit vier proeven en er wordt
gewerkt met drie klasses: starters, novice en open. Deze
zijn gekoppeld aan de leeftijd en het niveau van de opleiding
en ervaring van de deelnemende honden. Bij de inrichting
van de proeven wordt hier rekening mee gehouden en zijn
voor bijvoorbeeld de startersklasse wat eenvoudiger,
vooral als het gaat om het apport.
 
De workingtest in Alphen bestaat uit vijf proeven en kent de
indeling in klasses niet. In een groep zitten zowel hele jonge
honden als wat oudere en ervaren honden. Aan de keur-
meesters wordt wel gevraagd om bij de uitvoering van de
proef hiermee rekening te houden. Voor zover ik het heb
ervaren, deden de keurmeesters dat prima.
 
Het tweede verschil betreft wat moet worden geapporteerd.
Bij een officiële SWT volgens het ORWEJA reglement zijn
dat de bekende 500 grams canvas dummy’s. Bij de wor-
kingtest in Alphen bestaat het apport uitsluitend uit wild. Op
de workingtest van 22 juni is dat kraai, eend, duif, fazant,
konijn en haas. Dit is dus een hele mooie variatie van de
wildsoorten waarvan fazant en konijn ook nog eens de
meest voorkomende zijn tijdens de veldwedstrijden. Er
wordt met wild gewerkt omdat de opvatting van Henk en
Nol is dat een Spaniël moet laten zien dat hij wild apporteert.
Daar ben ik het volledig mee eens.

Een kraai wordt binnen gebracht.
Foto: Arista fotografie

Kijk eens wat ik heb!
Foto: Arista fotografie.

 
Hoe komen de proeven tot stand.
Als eerste is van belang dat je een heel goed beeld hebt
van het terrein. Wat zijn de meest ideale plekken om een
proef uit te zetten. Op de mooie natuurcamping in Vessem
hadden we al snel zo’n zeven plekken gevonden waarvan
we er vier hebben uitgekozen. Ook Alphen biedt ruim vol-
doende mogelijkheden maar het wordt wat lastiger als je in
het vierde jaar de proeven toch weer wat anders wil uitzet-
ten dan in de voorgaande jaren. Dit is overigens prima
gelukt.
 
Dan maak je een rondje door het terrein en dit doe je
minstens met zijn tweeën om tot een goed resultaat te
komen. Op een plek waar je een proef in gedachte hebt

worden de mogelijkheden besproken en zo kom je tot een
eerste ruwe schets die je op papier zet. Dit is best wel een
creatieve en leuke fase. Als laatste wil je de proeven uit-
proberen met een jongere hond en met een meer ervaren
hond om te kijken of je ideeën ook kloppen met de uitvoering
door een hond. Dan wordt de proef definitief gemaakt.
 
Beschrijving van de vijf proeven in Alphen.
In alle vijf proeven komen de gewenste elementen voor.
Dus jagen, steadiness en het schakelen van jagen naar
apport en weer doorjagen. De apporten zijn verloren en
markeerapporten waarvan een met water. De markeerap-
porten worden nogal eens verloren apporten omdat een
jagende Spaniël lang niet altijd zo uitkomt dat het een
markeer wordt. Dan is het handig als je de hond richting de
valplaats kunt sturen.

 
Proef 1 is bij keurmeester René Smit. De hond dient een
wal met bramen en kreupelhout uit te jagen. Aan het einde
van deze wal lag de beruchte trekhaas die ook in Vessem
is gebruikt. Zodra de hond bij de trekhaas uitkomt wordt
deze met het fietswiel het bos in getrokken en de hond moet
dan steady zijn. Als de trekhaas uit het zicht is, wordt in het
bos geschoten en dient de hond een konijn te apporteren.
Komt de hond terug met het konijn dan wordt er links van
hem in het bos geschoten en valt een kraai. Na afgeven
van het konijn moet deze kraai worden geapporteerd. Het
konijn is een verloren apport waarbij de hond geholpen
wordt door de richting van de trekhaas en het schot. Het
apport van de kraai is een markeer, tenminste als de hond
heeft gekeken in de richting van de werper. Anders een
verloren zoek.
 
Proef 2 is bij keurmeester Marcl Dons. Hier dient de hond
de dekking rondom een behoorlijk diepgelegen vennetje uit
te jagen. Ongeveer halverwege wordt er geschoten en valt
een eend op het water bij de eendenlokkers. Dit is min of
meer een markeerapport op zicht of anders op het geluid
van de plons in het water. Als de eend binnen is wordt er
door gejaagd en even verder schiet een jager vanaf de pad
richting het bos en daar valt een eend, In beide gevallen
moet de hond steady zijn voordat hij op het apport wordt
uitgestuurd.
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Proef 3 is bij keurmeester Bruno de Houwer. De voorjager
loopt over het pad met aan beide zijden dekking die de hond
moet uitjagen. Even later wordt er net buiten de dekking
geschoten en met behulp van een Zingerwinger wordt er
een fazanthen geworpen. Hond moet steady zijn en na de
opdracht van de voorjager de fazanthen apporteren. Ver-
volgens wordt er weer doorgejaagd en vlak voor het einde
van de loop valt er links in de dekking een schot. Aan de
hond de taak het wild binnen te brengen. Dit blijkt een fa-
zanthaan te zijn die een meter boven de grond op een
boomstronk is gevallen.
 
Proef 4 is bij keurmeester Jolanda Kroot. Hier moet de hond
een perceel hoog gras uitjagen als er rechts in het bos een
schot valt. De hond krijgt van zijn voorjager de opdracht dit
wild binnen te brengen en dat blijkt een haas te zijn. Ver-
volgens wordt er doorgejaagd en tegen het einde van de
loop wordt op een weiland een duif geschoten die de hond
goed kan markeren. De duif valt tussen de lokkers plus een
ronddraaiende molen met lokkers.
 
Proef 5 is bij de keurmeesters Jan Luijendijk en Peter
Tervoort. Bij deze proef wordt door twee honden tegelijk
gejaagd. Vanuit het bos wordt richting een heideveld ge-
jaagd waar jagers staan achter twee hutjes. Als de rand van
het bos wordt bereikt wordt vanuit het rechtse hutje gescho-
ten en valt een kraai die de hond kan markeren. Na het
apport van de kraai door de hond op rechts wordt er
doorgejaagd en klinkt al vlug een schot vanuit het linkse
hutje en ook hier valt een kraai die gemarkeerd kan worden.
Dit apport is voor de hond op links. Daarna wordt door beide
honden het heideveld afgejaagd richting de hutjes. In het
bos achter de hutjes is eerder een konijn geschoten. Dat is
voor elke hond een verloren apport.
 
 Resultaten.
Voor wat betreft de resultaten heb ik gekeken of er een
trend te zien was. Enerzijds als het om het jagen gaat en
anderzijds bij het apporteren. Een beetje appels met peren
vergelijken want als het wild niet binnen komt, geeft dat nul
punten maar als een hond wat minder jaagt kan dat toch
tot een hoger punt leiden.
De resultaten zijn per proef heel verschillend maar als ik
het gemiddelde neem dan komt dit per proef uit op zeven
keer nul punten voor het apport en vier keer nul punten voor
het jagen. Wat je ook ziet is dat de wat meer ervaren
honden door de dag behoorlijk stabiel hun werk doen. Bij
de jongere en minder ervaren honden ligt dat heel anders.
Een jonge hond laat bij de ene proef zien dat hij wil jagen
en doet beide apporten voldoende. Bij een volgende proef
komt dan weer geen van de twee apporten binnen. Waar-
schijnlijk tot teleurstelling van de voorjager maar zo gaat
dat nu eenmaal met een jong hondje.
 
Een enquête.
Aan alle voorjagers in Alphen is een enquêteformulier uit-
gereikt. De respons is 34 ingevulde formulieren. Henk en
Nol willen graag weten wat hun indruk is van deze dag, of
het voldoet aan de verwachtingen en een mening over de
proeven en de locatie. Hoewel we al wel de indruk hadden
uit de reacties in Vessem en Alphen, geven de antwoorden

een duidelijke bevestiging. Alle deelnemers zijn duidelijk
zeer tevreden met deze manier van een wedstrijd. Op de
vraag of men voor meer workingtests zou willen inschrijven
geven de meesten aan een aantal van drie of vier per jaar.
Wat uitspraken zijn:
“Een goede organisatie op een zeer geschikt terrein”.
“Leuke mensen en honden en veel gezelligheid”.
“Iedereen gunt elkaar het succes en dat is alleen al bepa-
lend voor een goede sfeer”.
Over de catering is iedereen zeer te spreken en de barbe-
cue ging er wel in. De proeven zijn praktijk gericht, uitdagend
en met veel afwisseling. De meeste voorjagers vinden de
proeven goed te doen en de moeilijkheidsgraad normaal.
Op de vraag of men de workingtest in Alphen zou aanprijzen
bij anderen is door alle deelnemers met “JA” beantwoord.
Een vraag is ook waar de voorkeur naar uitgaat voor het
apport: wild, dummy of geen voorkeur. Van de voorjagers
geven er 20 de voorkeur aan wild, 5 afwisselend wild en
dummy, 2 een dummy en 7 hebben geen voorkeur.
Tot slot de vraag of er belangstelling is voor een workingtest
competitie en een finale is het antwoord 20 keer bevesti-
gend. In het ORWEJA reglement staat hier ook wat over
geschreven. Maar volgens mij moeten er dan toch eerst wat
meer workingtests worden georganiseerd wil je tot een
competitie en finale komen.
 

Tot slot worden de certificaten met bijbehorende prijzen
uitgereikt. Foto: Arista fotografie.

Tot slot.
Je moet een workingtest niet vergelijken met een veldwed-
strijd. Dit hoeft ook helemaal niet en gaan we ook niet doen.
Maar je kunt wel concluderen uit de reacties van dit jaar dat
een workingtest een zeer welkome wedstrijdvorm is voor
het werken met Spaniëls. En een mooie aanvulling is op
het veldwedstrijd seizoen later in het jaar voor die voorjagers
die daar graag aan deelnemen. Voor volgend jaar is er de
intentie om door te gaan.
 
 
Toon Spoorenberg
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ADVERTENTIETARIEVEN   
De advertentietarieven zijn voor 2019 als volgt:                    

  
 
Jaaradvertentie Full-colour, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

 
Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

 
€195 
€  95 
€  45 

Jaaradvertentie zwart/wit, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€165 
€  70 
€  35 

Losse advertentie Full-colour, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€  95 
€  55 
€  25 

Losse advertentie zwart/wit,  
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€  75 
€  40 
€  20 

 

LIDMAATSCHAP EN
CONTRIBUTIE
Lidmaatschap
 
 
 
 
 
Gezins- en
jeugdleden
 
 

€ 30,00 per kalenderjaar
€ 27,50 bij automatische incasso
€ 40,00 na 1 september voor het lopende
en het volgende jaar
€ 37,50 bij automatische incasso
€ 20,00 per kalenderjaar
           
€ 17,50 bij automatische incasso
€ 25,00 na 1 september voor het lopende
en het volgende jaar
€ 22,50 bij automatische incasso

OPZEGGING
LIDMAATSCHAP

 
Opzegging van het lidmaatschap moet
schriftelijk aan de ledenadministratie ge-
schieden voor 1 december.
Als u uw lidmaatschap beëindigt, dan wel
per post dan wel per email, ontvangt u

altijd van ons een bevestiging. Deze bevestiging
dient als bewijs van uw opzegging.
 
Uw opzegging dient voor 1 december voorafgaand
aan het nieuwe contributiejaar bij ons binnen te zijn. 
Na 1 december wordt automatisch uw lidmaatschap
verlengd en bent u de contributie voor het volgend
jaar verschuldigd.

MUTATIES LEDENBESTAND TOT 31 AUGUSTUS 2019 
 
NIEUWE LEDEN 
Conform het Huishoudelijk Reglement zijn nieuwe leden eerst aspirant-lid. Binnen twee weken na verschijning van dit 
clubblad kunnen leden bezwaren tegen toelating van aspirant-leden aan het bestuur kenbaar maken.  
Het bestuur overweegt vervolgens deze bezwaren bij zijn beslissing omtrent toelating. 

Naam 

M.  Oorthuizen  AMSTERDAM 

K. te Grotenhuis DINXPERLO 

D.M. de Graaf WAPENVELD 

D.D. Beije  KAPELLE 

P.G. Hugenholtz  AMSTERDAM 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

WIE VINDT HET LEUK OM SAMEN MET ONS EEN FEESTJE TE BOUWEN? 

  
De ESSCN viert in 2020 haar 40-jarig bestaan. Reden voor een 

feest dus! Maar een feest vier je niet alleen, een feest bouw je met 

elkaar, in dit geval met enthousiaste springervrienden. Wilt u ons 

helpen, laat het even weten! Binnenkort overleg bijeenkomst. 

 

                    Help ons en geef u op!!   www. info@esscn.nl 
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Tijdens de training heeft Hunter (Bob van  Marlinkohof)
alle aandacht voor Jan, zijn voorjager. 

Een lekker potje ravotten! Foto: Jolanda Sijbrandij.

 

Een spaniëljongleur: Foto Leontien Bouchier.
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